
PROTOKÓŁ Nr III/2006

PROTOKÓŁ Nr III/2006

z Sesji Rady Gminy w dniu 12 grudnia 2006
roku w lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie
pod przewodnictwem Pana Eugeniusza
Olszewskiego – Przewodniczącego Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15
radnych

Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli :

1.
Marek Kiwit – Wójt Gminy

2.
Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

3.
Adam Olszewski – Radca Prawny

Pan Leszek Zmudczyński – Przewodniczący
Rady Gminy otwierając posiedzenie powitał



wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek dzienny obrad:

 

1.
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2.
Przyjęcie porządku dziennego obrad.

3.
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4.
Przyjęcie ślubowania od wójta gminy z
uwagi na publikację obwieszczenia
Państwowej Komisji Wyborczej o zbiorczych
wynikach wyborów wójtów w Dzienniku
Ustaw Nr 216, poz. 1586 z dnia 29
listopada 2006 r.



5.
Zmiana terminu wejścia w życie uchwały o
wynagrodzeniu dla wójta.

6.
Sprawozdanie Wójta o stanie Gminy.

7.
Wolne wnioski i zapytania.

8.
Zamknięcie obrad.

 

Ad.2

Pan Przewodniczący zaproponował zmianę w
porządku obrad – na prośbę Wójta pkt. 6 tj.
Sprawozdanie Wójta o stanie Gminy przełożyć
na następną Sesję, ponieważ Wójt chciałby
aby na Sesji byli obecni sołtysi, jednocześnie
zwrócił się o wprowadzenie tematu uchwały w
sprawie przyjęcia wieloletniego planu i
modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń kanalizacyjnych oraz zatwierdzenie
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i



odprowadzanie ścieków na terenie Gminy
Ciechanów.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek
obrad wraz z wprowadzoną zmianą.

 

Ad.3

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu i każdy
mógł się zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z
poprzedniej Sesji.

 

Ad.4

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do



Pani Sekretarz o wyjaśnienie Radnym powodu
powtórnego głosowania.

Pani Sekretarz powiedziała, że został
wprowadzony nowy przepis, nie jest znane
orzecznictwo czy za wczesne ślubowanie
mogłoby w przyszłości skutkować negatywnie,
w związku z tym została podjęta decyzja o
ponownym złożeniu ślubowania przez Wójta.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana
Wójta o złożenie ślubowania. Przewodniczący
odczytał rotę ślubowania a Pan Wójt
wypowiedział słowo

" ślubuję”.

 

Ad.5



Pani Sekretarz powiedziała, że w związku z
ponownym ślubowaniem Wójta zmienia się
termin wejścia w życie uchwały o
wynagrodzeniu dla wójta, zostaję zmieniony
zapis" Uchwała wchodzi w życie z dniem 6
grudnia 2006 r.”

Rada Gminy podczas głosowania jednomyślnie
podjęła uchwałę w sprawie zmiany terminu
wejścia w życie uchwały o wynagrodzeniu dla
wójta.

(uchwała w załączeniu do protokołu).

 

Ad.6

Pan Wójt powiedział, że na wszystkich
Komisjach był omawiany projekt uchwały w w
sprawie przyjęcia wieloletniego planu i
modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń kanalizacyjnych oraz zatwierdzenie
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy
Ciechanów., Komisje ustaliły, że należy odbyć



spotkanie z Prezesem ZWiK i omówić sprawę
wody tzn. czy cena wody jest jednakowa dla
wszystkich mieszkańców oraz czy są szanse
zmniejszenia opłaty stałej. Pan Wójt
powiedział, że cena wody obowiązuje jest
jedna i obowiązuje na terenie całej gminy oraz
opłata stała uległa zmniejszeniu (zmiana z
4,55 zł/m-c na 3,21 zł/m-c) i też obowiązuje
jedna dla wszystkich mieszkańców.

Rada Gminy podczas głosowania podjęła
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniego
planu i modernizacji urządzeń wodociągowych
i urządzeń kanalizacyjnych oraz zatwierdzenie
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy
Ciechanów stosunkiem głosów:

14 za

1 wstrzymujący

(uchwała w załączeniu do protokołu).



 

Ad.7

Pan Wójt poinformował, że mieszkańcy
Kownat i Ropel zgłaszają problem związany z
kursowaniem autobusów, ZKM zmienił
godziny kursowania, jednak rozmowy z
Prezesem ZKM odbędą się najwcześniej ok. 15
grudnia br.

Pan Wójt poinformował, że zaistniał problem
dowożenia dzieci z Gąsek do szkoły w
Goryszach, należy się zastanowić nad kupnem
małego autobusu lub jakiś inny pomysł, który
rozwiąże ten problem.

Radna Jezierska poinformowała, że przed
wyborami były wycinane krzewy w
miejscowości Grędzice ( przy ogródkach
działkowych) jednak do dnia dzisiejszego
krzewy nie zostały sprzątnięte, złożyła
wniosek, aby osoby, które się tym zajmowały,
posprzątały te krzewy.

Radny Przybysz powiedział, że w jego



miejscowości, jeśli zaistniałaby taka sytuacja
to mieszkańcy we własnym zakresie zajęliby
się tym problemem.

Radny Frączkowski powiedział, że głosu
udziela Przewodniczący Rady a dyskusje tego
typu są niepotrzebne na Sesji, zaproponował,
aby Przewodniczący Komisji, zwołali Komisje
na których omówiliby problemy dotyczące
Gminy.

Radny Majkowski poinformował, że znaki
drogowe w miejscowości Ropele zostały
zdewastowane.

Wójt powiedział, że do końca stycznia 2007 r.
Komisje muszą sporządzić plan pracy na 2007
rok, z wyszczególnieniem zakresu działań.

Radny Frączkowski zwrócił się z prośbą do
Radnych, aby podczas swoich wypowiedzi
wstali z za stołu.

 

Ad.8



Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i
zamknął posiedzenie.

Protokołowała
Małgorzata Sochacka

Przewodniczący Rady Gminy
Eugeniusz Olszewski


